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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát        
 

 

Rada města 

- Projednala žádost manželů Bouzkových (Končiny) o provedení přeložky-rozšíření místní 

komunikace na Končinách v prostoru u domu čp. 43 (Hnykovi). V zimním období, zejména 

po té, co sjede sníh se střechy domu čp. 43, se komunikace stává neprůjezdnou a vzhledem 

k stávajícím parametrům téměř neudržitelnou (situace vyžaduje nasazení těžké techniky, 

pro tu zde však není dostatek prostoru). Majitel pozemku, do kterého by měla být 

komunikace rozšířena, pan Miroslav Hnyk, s popsaným opatřením souhlasí. Žadatelé 

nabízejí vlastní spoluúčast na tomto opatření. 

* Usnesení: Rada s navrhovaným řešením nesouhlasí, upřednostňuje provedení nezbytných 

opatření na střeše domu čp. 43 pana Miroslava Hnyka tak, aby bylo zabráněno sjíždění 

sněhu se střechy domu na místní komunikaci a tím jejímu zablokovávání, což je obecně 

povinností každého vlastníka podobné stavby. Přeložka komunikace by si vyžádala souhlas 

zastupitelstva města a vlastníka s vykoupením pozemku, projektovou přípravu, 

územní+stavební řízení, náklady na realizaci, což se v daném případě radě jeví jako 

opatření neúměrné. 

- Projednala podnět provozovatele místního koupaliště - Sboru dobrovolných hasičů 

v Jablonci nad Jizerou k provedení výměny střešní krytiny na obslužné budově koupaliště. 

Stávající krytinou jsou vlnité lignátové desky, které jsou na konci životnosti, křehké, již 

mnohokrát prasklé a provizorně opravované, do objektu přesto zatéká. SDH nabízí aktivní 

pomoc při demontáži staré a montáži nové krytiny. 

* Usnesení: Rada s provedením výměny střešní krytiny na obslužné budově koupaliště 

souhlasí. Pomoc, kterou SDH nabízí, přijímá. Úseku správy majetku města rada ukládá 

vyžádat si nabídky dodavatelů střešní krytiny a vybrat nejvýhodnější. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o průběhu přípravy výstavby nové městské 

ČOV. Zástupci města v minulých dnech na místě budoucí stavby probrali pracovní verzi 

projektové dokumentace k územnímu řízení o výstavbě nové ČOV s projektantem, opravili 

nepřesnosti a doplnili chybějící údaje. Mezi tím je Krajským úřadem Libereckého kraje 

vyřizována naše žádost o změnu Plánu rozvoje vodovodů a kanalizací území kraje, jejíž 

kladné vyřízení je podmínkou k dalšímu postupu (územní/stavební řízení, stavební povolení, 

žádost o dotaci).  

- Vzala na vědomí informaci starosty města o tom, že rozeslal starostům okolních obcí, 

jejichž děti navštěvují ZUŠ v Jablonci nad Jizerou, vyčíslení našich neinvestičních nákladů 

na provoz Základní umělecké školy v Jablonci nad Jizerou s žádostí o příspěvek na provoz 

školy. K dnešnímu dni zareagovala pouze rada města Harrachov. Uvádí, že by nám ráda 

příspěvek poskytla, ale v současné finanční situaci Harrachova to bohužel není možné. Ve 

školním roce 2011/2012 školu navštěvuje 18 harrachovských žáků. 

- Projednala žádost pana Vojtěcha Metelky o pronájem volných nebytových prostor v domě 

čp. 404, který je majetkem města, za účelem provozování biorezonanční léčby. 

* Usnesení: Rada souhlasí s uzavřením nájemní smlouvy o nájmu nebytového prostoru 

s žadatelem za standardních podmínek. 

- Projednala žádost pana Lubomíra Hrušky o možnost odkoupení části parcely ppč. 356/2 

v k.ú. Jablonec nad Jizerou, která je majetkem města, o velikosti cca 66 m2. Parcela se 

nachází v sousedství jeho RD při místní komunikaci do Dolců. 

* Usnesení: Rada si vyžádá upřesnění záměru pana Hrušky (nejlépe zákresem do katastrální 

mapy). Věc pak bude postoupena k rozhodnutí zastupitelstvu města. 

- Projednala žádost předsedkyně Klubu zdravotně postižených Jablonec nad Jizerou paní 

Květy Mečířové o příspěvek města na činnost organizace v roce 2012. 

* Usnesení: Rada souhlasí s poskytnutím příspěvku žadateli ve výši 5.000,- Kč. 
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- Projednala nabídky živnostníků pana Jiřího Bobiaka a pana Miloše Langhamra na 

provedení opravy vyvráceného zábradlí v uličce „nad tratí“. Pan Bobiak celkovou opravu  

vyčíslil na 70.800,- Kč vč. DPH, pan Langhamr na 114.000,- Kč s tím, že staré zábradlí 

odstraní a namontuje nové (svodidlo v pozinku). 

* Usnesení: Rada vyhodnotila nabídku pana Bobiaka jako výhodnější, město zakázku zadá 

panu Jiřímu Bobiakovi. 

- Projednala žádost rodiny Tomíčkových (Tříčsko) o napojení na městský vodovod, když 

uvádějí, že jejich vlastní zdroj pitné vody (studna) rok od roku slábne a v současné době již 

nedokáže plně pokrýt běžnou spotřebu rodiny. Tomíčkovi dále poukazují na možnost 

spojit tuto akci s projektem ČEZu (připravená elektrokabelizace NN na Tříčsku). 

* Usnesení: Rada souhlasí s napojením RD Tomíčkových na městský vodovod. Věc je 

nejprve třeba projekčně připravit. 

- Projednala návrh starosty města na zadání projekčního zpracování inženýrských sítí v 

lokalitě Tříčsko při respektování schváleného Územního plánu města. 

* Usnesení: Rada s návrhem souhlasí a ukládá starostovi města vyžádat si nabídky 

projektantů. 

- Vzala na vědomí chystanou rekonstrukci výtahu v domě zvláštního určení čp. 805. 

Rekonstrukci provede firma OTIS, a.s. Praha dle své předchozí nabídky v termínu od 11.6. 

do 18.6.2012. 

- Projednala žádost paní Jarmily Lukešové o prominutí části vyměřeného místního poplatku 

ze psů v letech 2008 - 2011, když, jak uvádí, je již 6 let ve starobním důchodu, což však 

opomenula správci poplatku sdělit. 

* Usnesení: Rada souhlasí s prominutím 50% vyměřeného poplatku za uvedené období. 

- Projednala stížnost pana Karla Vedrala (Blansko) na souseda Zdeňka Dokoupila. Uvádí, že 

rodina pana Zdeňka Dokoupila mu dlouhodobě poškozuje a ničí jeho soukromý majetek. 

Automobilem jezdí po loukách pana Vedrala, strhává drn, vyjíždí koleje. 

* Usnesení: Rada doporučuje panu Vedralovi, aby škody, které jsou mu takto způsobované, 

zdokumentoval (foto, video) a obrátil se na Policii ČR, která jediná je oprávněna takovýto 

případ řešit.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r.  


